

**Gina Ginali**

Art Management by Natalia Tcvetkova



Gina Ginali: Λεία / 75 x 110 cm / polyester & brass / 2020

---

**Gina Ginali**

**Art Management by Natalia Tcvetkova**

Blasenbergstrasse 1, 6300 Zug, Switzerland

+41 79 799 77 97 | [www.ginaginali.com](http://www.ginaginali.com)

## **Gina Ginali**

### **Art Management by Natalia Tcvetkova**

Gina Ginali is a young aspiring artist from Greece. She uses both painting and sculpture to express feelings such as love, pain, and passion. Her work is a vivid example of how paradoxically yet harmoniously different techniques, eras and art forms can be combined.

Courageously and passionately, without fear of experimentation, she has found her medium in sculpture. Each work tells a story by seamlessly combining sculpture and painting, classical drawing, and a sense of colour. Gina Ginali imperceptibly weaves different styles into each other and gives new impulses to the perception of different historical periods.

The artist's works tell their story using a special code sealed in colour and form. Viewers have the pleasure of solving the riddles and interpreting the narrative through their individual impressions.

Her works hang in the halls of both Fortune 500 companies and well-known celebrities. At this art fair she will exhibit a selection of paintings in oil and acrylic.

Gina Ginali ist eine junge aufstrebende Künstlerin aus Griechenland. Sie verwendet sowohl Malerei als auch Skulpturen, um Gefühle wie Liebe, Schmerz und Leidenschaft auszudrücken. Ihr Werk ist ein anschauliches Beispiel dafür, wie paradox und doch harmonisch verschiedene Techniken, Epochen und Kunstformen miteinander kombiniert werden können.

Mutig und leidenschaftlich, ohne Angst vor Experimenten, hat sie in der Plastik ihr Medium gefunden. Jedes Werk erzählt eine Geschichte, indem es Skulptur und Malerei, klassische Zeichnung und Farbennahlos miteinander verbindet.

Gina Ginali verwebt unterschiedliche Stile unmerklich ineinander, und setzt neue Impulse zur Wahrnehmung verschiedener historischer Epochen. Die Arbeiten der Künstlerin erzählen ihre Geschichte mittels eines speziellen, in Farbe und Form versiegelten Codes. Die Betrachter haben das Vergnügen, die Rätsel zu lösen und die Erzählung durch ihre individuellen Eindrücke zu interpretieren.

Ihre Werke hängen in den Hallen sowohl von Fortune 500-Unternehmen als auch bekannter Prominenten. Auf dieser Kunstmesse wird sie eine Auswahl von Gemälden in Öl und Acryl ausstellen.

---

**Gina Ginali**

**Art Management by Natalia Tcvetkova**

Blasenbergstrasse 1, 6300 Zug, Switzerland

+41 79 799 77 97 | [www.ginaginali.com](http://www.ginaginali.com)

**Gina Ginali**

Art Management by Natalia Tcvetkova



Gina Ginali: FLIGHT / 100 x 130 cm / acrylic

---

**Gina Ginali**

**Art Management by Natalia Tcvetkova**

Blasenbergstrasse 1, 6300 Zug, Switzerland

+41 79 799 77 97 | [www.ginaginali.com](http://www.ginaginali.com)